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SA.0012.4.3.2011 

Protokół nr 5/11 

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 10 maja 2011 r. w sali sesyjnej Urzędu 

Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka udział wzięli 

członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. protokołu oraz zaproszeni goście 

według załącznika nr 2. Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka o godzinie 1500 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczą wszyscy członkowie Komisji. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

3.  Wydanie opinii na temat sposobu określania wielkości środków finansowych w przedkładanych 

projektach uchwał.  

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

5. Wnioski do planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

6. Sprawy bieżące.  

Przewodniczący Komisji zawnioskował o zmianę w projekcie porządku obrad polegającą na omówieniu punktu 

4 po przyjęciu protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

Porządek obrad ze zmianą przedstawia się następująco:  

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

4.  Wydanie opinii na temat sposobu określania wielkości środków finansowych w przedkładanych 

projektach uchwał.  

5. Wnioski do planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

6. Sprawy bieżące.  

Porządek obrad ze zmianami został jednogłośnie przyjęty. 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 4/11 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, które odbyło się 29 

marca 2011 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie. 

Ad.2. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

1) Komisja omówiła projekt uchwały 10.5 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków w sołectwie Cisownica. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem wniosku o zatwierdzenie 

taryfy stanowi załącznik nr 3 do nin. protokółu. Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że 

Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Spółka z o.o. w Ustroniu przedłożyły wniosek o zatwierdzenie 

taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie sołectwa Cisownica na okres od dnia 
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01.07.2011 r. do dnia 30.06.2012 r. Taryfę opracowano zgodnie z przepisami ustawy z dnia 7 

czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 

2006 r. nr 123 poz.858) oraz z przepisami wykonawczymi do tej ustawy. Stawkę opłat zawartą w 

taryfie określono na podstawie niezbędnych przychodów dla prowadzenia działalności w zakresie 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie sołectwa Cisownica. Nowa taryfa, w stosunku do 

ceny netto obowiązującej do 30.06.2011 r. za m3 ścieków jest wyższa o 0,07 zł tj. o 0,41%. 

Wprowadzona taryfa będzie gwarantować w roku jej obowiązywania pokrycie niezbędnych 

kosztów eksploatacyjnych związanych z odprowadzaniem i oczyszczaniem ścieków. 

Inspektor ds. ochrony środowiska Danuta Tomiczek poinformowała, że w zeszłym roku dopłata gminy  do 

1m3 ścieków wynosiła 11,11 zł brutto, zaś odbiorca płacił 7,01 zł brutto. Obecna  taryfa zakłada, że dopłata 

zmniejszy się do kwoty 10,83 zł brutto, natomiast odbiorca zapłaci 7,53 zł brutto. Reasumując cena za 1m3 

ścieków w stosunku do obowiązującej taryfy jest wyższa o 7 gr.  

W trakcie dyskusji członkowie Komisji zwrócili uwagę, aby w przyszłym półroczu wrócić do tematu  

wyznaczania kosztów taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz zastanowić się nad problemem dopłaty. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 10.5 (pozytywnie). 

2) Kolejno Komisja omówiła projekt uchwały 10.3 w sprawie zmiany uchwały Rady Nr 5/2011 z dnia 

23 lutego 2011 roku (diety sołtysów). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Członkowie Komisji szczegółowo przeanalizowali projekt uchwały i wprowadzili zmiany w § 1 

,które zostały przyjęte przez Komisję jednogłośnie. Treść projektu uchwały po zmianach 

przedstawia się następująco: 

§ 1 

Zmienić uchwałę Rady Gminy Nr 5/2011 z dnia 23 lutego 2011 roku w sprawie ustalenia diet dla sołtysów 

w ten sposób, że w § 1 w ust.1 w miejsce dotychczasowej treści wpisać treść następującą: 

§ 1 ust.1.Ustalić miesięczną dietę w  wysokości 450,- (czterysta pięćdziesiąt) złotych za pełnienie obowiązków 

sołtysa w kadencji 2011 – 2015. 

               1) Dieta stanowi rekompensatę ogólnych kosztów związanych z pełnieniem obowiązków sołtysa. 

               2) O każdorazowej przeszkodzie w wykonywaniu obowiązków sołtys jest zobowiązany pisemnie 

zawiadomić Wójta Gminy do 5 dnia następnego miesiąca. 

     3)  Dieta ulega zmniejszeniu proporcjonalnie do okresu nie wykonywania obowiązków sołtysa. 

     4) Dieta ulega zmniejszeniu o 50,-(pięćdziesiąt) złotych w przypadku nieobecności na sesji Rady 

Gminy. 

     5) Dieta wypłacana  będzie w terminie do dziesiątego dnia miesiąca następującego po miesiącu za 

który przysługuje, na wskazane przez sołtysa konto.  

 

3) Komisja omówiła również projekt uchwały 10.6 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok oraz 

projekt uchwały 10.7 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 

2011-2021. Projekty uchwał stanowią załącznik nr 5 i 6 do nin. protokołu.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar omówił zmiany w projekcie uchwały 10.6, które są następujące: 
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 - proponowane zmiany w uchwale budżetowej polegają na przeniesieniach w wydatkach majątkowych 

na kwotę 7 500 zł z zadania pn. „Zagospodarowanie terenu pomiędzy SP Goleszów a UG Etap II” na zadanie 

pn. „Przystosowanie systemu informatycznego gminnej administracji samorządowej do kompleksowego 

świadczenia usług drogą elektroniczną” w związku z koniecznością zakupu dodatkowych 10 licencji na 

stanowiska komputerowe. 

 - kolejne zmiany dotycząc zmniejszenia dochodów i wydatków majątkowych w części unijnej o kwotę 

25 000 zł na zadaniu pn. „ Przystosowanie systemu informatycznego gminnej administracji samorządowej do 

kompleksowego świadczenia usług drogą elektroniczną” w związku z oszczędnościami wynikającymi 

z rozstrzygnięć przetargowych. 

 - zwiększają się dochody i wydatki o kwotę 38 095,24 zł w związku z otrzymaną dotacją celową od 

Wojewody Śląskiego na realizację programu „Bądź aktywny postaw na rozwój” w GOPS-ie. 

Powyższe zmiany mają wpływ na zmianę poszczególnych załączników do uchwały. Wysokość dochodów 

i wydatków zmienia się zgodnie z zapisem w projekcie uchwały i nie wpływa na zmianę wysokości deficytu 

w stosunku do uchwały podjętej na poprzedniej sesji.  

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 10.6 (pozytywnie). 

4) Wójt Gminy Krzysztof Glajcar dodał, że zmiany w uchwale budżetowej znajdują swoje 

odzwierciedlenie w częściach tabelarycznych wieloletniej prognozy finansowej. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 10.7 (pozytywnie). 

 

Ad.3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

1) Członkowie Komisji otrzymali pisemną odpowiedź w sprawie kalkulacji remontu budynku, w którym 

obecnie mieści się poczta, pod kątem dalszego wykorzystania w przypadku rezygnacji z użytkowania 

przez pocztę. Informacja ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

2) Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przedstawił informacje o dochodach osiągniętych przez SP 

w Dzięgielowie, Cisownicy oraz Gimnazjum w Goleszowie z tytułu wynajmu sal gimnastycznych oraz 

basenu za 2010 rok oraz za I kwartał 2011 roku. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

3) Kolejno Zastępca Wójta poinformował, że w 2002 roku została podpisana umowa pomiędzy 

Gminą i siecią telefonii komórkowej. Dochód za użytkowanie anteny znajdującej się na budynku SP 

w Goleszowie wpływa co miesiąc do kasy Urzędu Gminy i wynosi 300 USD. Umowa obowiązuje do 

roku 2012 i podlega automatycznemu przedłużeniu, jeśli strony nie wniosą uwag.  

4) Sprawa banerów zawieszonych na ogrodzeniu SP Goleszów wymaga uregulowania. Należy ją 

przeanalizować pod kątem przepisów obowiązujących w tym zakresie. 

5) Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że środki na remonty kapitalne dróg 

przeznaczone będą w tym roku dla sołectw: Kisielów (ul. Sosnowa- ewentualnie ul. Polna), 

Kozakowice (ul. Wałowa- ewentualnie ul. Biała), Godziszów (droga do Tymon i przedłużenie 

ul. Kasztanowej do Raszki – jeśli wystarczy środków). W budżecie na remonty kapitalne dróg 
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przeznaczona jest kwota 300 000 zł, która zostanie podzielona po dokładnym wyliczeniu nakładów na 

remontowane drogi.  

Komisja przyjęła informacje Wójta  oraz zawnioskowała o: 

  przygotowanie propozycji w zakresie uregulowania zasady pobierania opłat z tytułu 

umieszczania banerów reklamowych na obiektach szkół w gminie Goleszów. 

 przedstawienie informacji na temat kosztów miesięcznego utrzymania Referatu   Drogowego. 

Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie przez Komisję. 

Ad.4. Wydanie opinii na temat sposobu określania wielkości środków finansowych w przedkładanych 

projektach uchwał.  

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka zaproponował, aby we wnioskach składanych do projektu 

budżetu Gminy na następny rok umieszczać informacje o kosztach wykonania zadania.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że przekaże Kierownikom referatów informacje, aby 

pracownicy merytoryczni podawali w projektach uchwał szacunkowe koszty ich realizacji.  

Informacja Wójta została przyjęta jednogłośnie przez Komisję. 

Ad.5. Wnioski do planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka przedstawił propozycje do planu pracy na II półrocze 2011 r. 

Nikt nie wniósł dodatkowych uwag. Plan będzie uwzględniał propozycje planu pracy Rady Gminy 

i przedstawiony zostanie na kolejnym posiedzeniu Komisji. 

Ad.6. Sprawy bieżące: 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że przetarg na drogi został już rozstrzygnięty i zapytał 

Wójta, czy prace już się rozpoczęły. Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że w najbliższy czwartek 

spotka się z przedstawicielami firmy i ustalony zostanie termin rozpoczęcia prac.  

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał, kto planuje remonty w budynkach komunalnych.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że za te zadania odpowiada kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej i Gospodarki Nieruchomościami Barbara Susmarska. Plany remontowe sporządzane są w oparciu 

o przeglądy techniczne. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał, czy zostanie wyremontowana droga w Puńcowie i na jakim 

odcinku. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że remont zostanie wykonany na odcinku 1 km.  

Radny Leonard Musioł zapytał o dojazd do studni syfonowych na terenie wsi Puńców. Radny zapytał, czy 

wpłynęło pismo Państwa Olech w tej sprawie i czy zostały poczynione jakieś działania. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że odpowiedź została już wysłana. 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka poinformował, że następne posiedzenie Komisji odbędzie się 31 

maja o godz. 15.00. 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora– Poloczek 


